

認可國內三甲醫院/醫療機構的資訊 (新單投保適用)

List of Designated Hospitals/Medical Center in China applicable to new application

本公司接受受保人在以下國內醫療機構所發出的個人驗體/化驗報告做為新單投保時健康核保的輔助材料，詳情如下：

The Company accepts the insured's personal check up reports done at the recognized medical institutions in Mainland China, details as follows:

1. 國內三級甲等醫院 Grade 3A Hospitals in Mainland China
2. 國內慈銘體檢 詳情請瀏覽 <http://www.ciming.com/>
3. 國內愛康國賓體檢中心 詳情請瀏覽 <https://www.ikang.com/organization>
4. 保柏卓健廣州醫療中心 詳情請瀏覽 <http://www.bupa.com.cn/>
5. 國內美年大健康體檢中心 詳情請瀏覽 <https://shop.health-100.cn/>
6. 國內瑞慈體檢中心 詳情請瀏覽 <https://www.rich-healthcare.com/site/test>
7. 國內第一健康體檢中心 詳情請瀏覽 <http://www.dyjk.cn/>

註 Notes

1. 本公司有權就認可醫院/醫療機構不時作出更改或修訂

The Company reserves the right to modify information about recognized medical institutions Mainland China periodically.

2. 國內認可醫療機構所發出的個人驗體/化驗報告為新單投保時健康核保的輔助材料，因此本公司不會處理相關體檢費用。

The medical reports from the above mentioned medical institutions are personal checkup reports to facilitate underwriting assessment, therefore, the Company will not take care of the concerned fees incurred.

更新日期 Effective date : 2025-10-17